

Date: 22 January 2023
REF: CCG/005/2023

التاريخ: 22 يناير 2023
الإشارة: CCG/005/2023

Sirs, Boursa Kuwait
Sirs, Capital Markets Authority

السادة/ بورصة الكويت المحترمين
السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

According to chapter four (Disclosure of Material Information) of rulebook ten (Disclosure and Transparency) of CMA Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Please be informed that Mr. Muneer Abdulsalam, Legal Advisor to Chairman and General Manager – Legal Division has resigned and his last working day is 22/1/2023.

نحيطكم علماً باستقالة السيد/ منير عبد السلام، من وظيفة مدير عام القطاع القانوني والمستشار القانوني لرئيس مجلس الإدارة على أن يكون آخر يوم عمل له هو 2023/1/22.

Mrs. Sara Mansour, will be assigned to take over the responsibilities as Acting Legal Advisor to Chairman and General Manager Legal Division – effective from 23/1/2023.

وتم تكليف السيدة/ سارة منصور، للقيام بمهام المستشار القانوني لرئيس مجلس الإدارة ومدير عام القطاع القانوني بالوكالة اعتباراً من 2023/1/23.

Kindly find attached Disclosure of Material Information Form.

ونرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best regards,

مع أطيب التمنيات،

تميم الميعان
مدير عام الالتزام والحوكمة

Tamim Al-Mean
GM – Compliance & Corporate Governance



Annex (10)	Disclosure of Material Information Form
Date	22 January 2023
Name of the listed company	Commercial Bank of Kuwait (K.P.S.C)
Material information	Please be informed that Mr. Muneer Abdulsalam, Legal Advisor to Chairman and General Manager – Legal Division has resigned from the Bank. His last working day is 22/1/2023. Mrs. Sara Mansour, will be assigned to take over the responsibilities as Acting Legal Advisor to Chairman and General Manager Legal Division – effective 23/1/2023.
Significant effect of the material information on the financial position of the company	-

ملحق رقم (10)	نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
التاريخ	22 يناير 2023
اسم الشركة المدرجة	البنك التجاري الكويتي (ش.م.ك.ع)
المعلومة الجوهرية	استقالة السيد/ منير عبد السلام، من وظيفة مدير عام القطاع القانوني والمستشار القانوني لرئيس مجلس الإدارة على أن يكون آخر يوم عمل له هو 2023/1/22. تكليف السيدة/ سارة منصور، للقيام بمهام المستشار القانوني لرئيس مجلس الإدارة ومدير عام القطاع القانوني بالوكالة اعتباراً من 2023/1/23.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	-

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a listed company, which is a member of a group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies' which are members of the same group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.